
Poročilo z zbora članov DI KOČEVJE, 25.3.2015 

 

Zbor so pričeli z nastopom šolskega pevskega zbora Ljube Šercer . 

Nato je  zbor pozdravila predsednica društva ga. Vesna Markoš. 

  

Na zboru članov so bili prisotni: župan Kočevja Vladimir Prebolič, direktorca občinske 

uprave Lidija Štefanič in predstavniki  sosednjih   društev:  DI Ribnica in  DI Metlika. 

 

Predsednica  je podala  dnevni red zbora članov, katerega so že predhodno  prejeli .  

Prisotni so potrdili predlagani  poslovnik o delu zbora članov. 

Po izvolitvi delovnih teles, so potrdili dnevni red in zbor članov  je potekal po sprejetem 

dnevnem redu. Predstavljena so bila poročila za leto 2014 (poročilo o delu izvršnega odbora, 

poročilo nadzornega odbora, poročilo častnega razsodišča in letno poročilo).  

Verifikacijska komisija je poročala, da je zbor sklepčen in lahko nadaljujejo z delom. 

Prisotnih je bilo 105 invalidov. Iz poročila je bilo razvidno, da so poslovali z manjšim 

presežkom odhodkov nad prihodki . Poročila so bila soglasno sprejeta. 

Predsednica  društva je podala  program dela in finančni plan  DI Kočevje za leto 2015. 

Program dela in finančni plan za leto 2015 je bil soglasno sprejet.  

V svojem nagovoru sem pozdravila prisotne v imenu ZDIS, jih pohvalila za uspešno izvajanje 

posebnih socialnih programov, katerih pa ne bi mogli tako uspešno izvedeni  brez 

prostovoljcev, ki opravijo veliko dela na terenu, katerega bi  morale opravljati  druge Javne 

službe. Navezala sem se na krčenje pravic , Zakona o lastninskem  preoblikovanju Loterije in 

Zakon o fundacijah. 

Zahvalila sem se vodstvu društva in prostovoljcem za ogromno opravljenega dela in jim 

zaželela uspešno delo v bodoče. 

Zbor so zaključili s kulturnim programom. 

 

 

Zdenka Ornik 

 

Odhod iz Hajdoš :    10,30 

Prihod v Hajdoše:    17,45 

Osebni avto:           376 km 

 

 
 


